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Zapytanie 

 

Dot. oznakowania „buspasa” w ciągu ul. Gdańskiej 

 

Przed kilkoma miesiącami zlikwidowano oznakowanie pionowe dotyczące „buspasa” w ciągu 
ul. Gdańskiej. W dalszym ciągu jednak na jezdni funkcjonuje oznakowanie poziome informujące 
kierowców o możliwości korzystania z lewego pasa jedynie przez autobusy, a lewy pas od 
środkowego oddziela linia ciągła. Powoduje to niepokój kierowców oraz realnie obniża 
bezpieczeństwo. 

 

 
 
 
W związku z powyższym proszę o udzielenie informacji: 

1) Jaki jest cel utrzymywania dzisiaj dualizmu w oznakowaniu (mamy buspas, ale nie mamy 

buspasa) w ciągu ul. Gdańskiej? 



2) Kiedy usunięty zostanie brak konsekwencji i harmonii między oznakowaniem poziomym a 

pionowym? 

 

 

Z poważaniem 

Marek Duklanowski 


